

<b>Dato, tidspunkt, sted, deltagende</b>	11/10/2024 18:00, Helge Rodes Vej 11 8210 Aarhus V,
<b>Godkendelse af tidl. referat</b>	Link: <a href="#">6. Møde 18/09/2024 hos Andreas</a> Godkendt.
<b>Check Ind</b>	
<b>Debatpunkter</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>● OBS at Rekom aftalen slutter til sommer ift. spillersæt <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Vi skal efter jul begynde at overveje aftalen, evt. nye sponsorer</li> </ul> </li> <li>● Lav om i måden hvorpå spillere henvender sig på hjemmesiden <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Lav en standard tekst ift. nogle spørgsmål nye spillere skal svare på, for at spare et par mailkorrespondancer</li> <li>○ fx hvornår man sidst har spillet, position mm.</li> </ul> </li> <li>● Skal vi til at udfylde blanket igen mht udlevering af nøgler og skal vi rydde op på nøgler i annexen og skrive på dem hvad de er til. <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Vi skal have lavet et overblik over, hvem der har nøgler, og at de skal udfylde blanket, at de har nøglen, og vi kan se, hvornår de er afleveret tilbage.</li> <li>○ Vi skal finde ud af, hvilke nøgler Frederik Wad har, og hvad de forskellige nøgler i Annexen kan.</li> </ul> </li> <li>● Fester og mængden af alkohol i drinks <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Mette, som er kontaktperson til festudvalget, snakker med dem om, at de skal understrege vigtigheden i ikke at lave for stærke drinks.</li> <li>○ Desuden være opmærksom på slutningen af festen, at baren ikke står til fri afbenyttelse med drinks, øl mm.</li> </ul> </li> <li>● Trænerkursus <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Træneransvarlige vil gerne høre budgettet for at sende trænere på kursus.</li> <li>○ Man kan undersøge ved Dansk Håndbold med "skræddersyet kurser".</li> <li>○ Både kurser "på papiret" og ved siden af.</li> <li>○ Også mulig at undersøge gennem DGI.</li> </ul> </li> <li>● ½ Herrer og oprydning i hallen <ul style="list-style-type: none"> <li>○ For at undgå at hallen ikke er ryddet op efter træning fredag, om det giver mening at udpege nogen som sørger for oprydning, og at hallen står skarp til næste brugere.</li> </ul> </li> </ul>

	<ul style="list-style-type: none"> <li>○ Andreas og Thomas går videre med det, bare for at understrege vigtigheden</li> </ul>
<b>Beslutningspunkter</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>● Er der nogen som vil deltage i Kom-godt-i gang møde <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Umiddelbart giver det ikke mening at tage afsted. Primært rettet mod nye bestyrelsesmedlemmer mm.</li> </ul> </li> <li>● HoldSport og kontingent <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Victor har været til møde ved Holdsport.</li> <li>○ De er ved at lave opdateringer ift. opstilling af kontingent, så Victor ikke manuelt skal rette hvis der er fejl.</li> <li>○ Desuden en ny opdatering ift. helt nye spillere (nye brugere) i Holdsport kan få reguleret deres kontingentpris - er det relevant for os? Skal vendes på GF..</li> <li>○ Vi skal være obs, at det ikke bliver for mange vurderingssager..</li> </ul> </li> <li>● Spiller rødt kort <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Første røde kort betaler klubben.</li> </ul> </li> <li>● Nogen som vil til revisor kursus? <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Ikke umiddelbart.</li> </ul> </li> <li>● Nogen som vil til førstehjælpkursus? <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Også et tilbud til vores trænere, de træneransvarlige får videresendt mailen</li> </ul> </li> </ul>
<b>Informationspunkter</b>	<p>- Skrive i trænermanualen + ud til trænerne nu, at hvis en dommer ikke møder op til en kamp, så er det os som hjemmehold, der er ansvarlig for at kampen bliver afviklet og skal udpege 1-2 personer, som er bedst egnede til at agere som dommere. Hvis kampen ikke bliver afviklet, så taberdømmes hjemmeholdet. (Alt under 1. div.)</p> <p>5. herrer trækker muligvis fra turneringen pga. svært ved at stille hold</p>
<b>Regnskabsorientering</b>	
<b>Emner PR</b>	
<b>Årshjul gennemgås</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>☰ Årshjul JAI</li> </ul>
<b>Dagsordenspunkter til næste gang</b>	
<b>Opsamling på "Tasks"</b>	

<b>Næste møde fastsættes</b>	d. 13/11 hos Mette
<b>Punkter til næste møde</b>	